

# Nos cérémonies Summer Scars



© THE JOKERS FILMS

Royan, 2011. Alors que l'été étire ses jours brûlants, deux jeunes frères, Tony et Noé, jouent au jeu de la mort et du hasard... Jusqu'à l'accident qui changera leur vie à jamais. Dix ans plus tard et désormais jeunes adultes, ils retournent à Royan et recroisent la route de Cassandra, leur amour d'enfance. Mais les frères cachent depuis tout ce temps un secret...

Brothers Tony and Noé pass the 2011 long, sweltering summer days in Royan playing games of chance and death... until the accident that will change their lives forever. Ten years later, now young adults and back in Royan, they cross paths with Cassandra, their childhood love. But even after all this time, the brothers are still hiding a secret...

## Simon Rieth



© JAWIER LABROUS

Né en 1995 à Paris, il grandit à Montpellier. À l'âge de 26 ans, il a déjà réalisé six courts métrages, dont *Saint Jean* (2017) et *Marave Challenge* (2019), qui sont tous sélectionnés et récompensés dans des dizaines de festivals, notamment le BFI Future Film Festival, le Beijing International Film Festival, le MECAL Barcelona IFF, ou encore le FIFIB. Son premier long métrage, *Nos cérémonies*, est présenté l'année dernière à la Semaine de la Critique.

Born in 1995 in Paris, he grew up in Montpellier. At the age of only 26, he has already directed six short films including *Saint Jean* (2017) and *Marave Challenge* (2019), which have been selected and awarded in numerous festivals including BFI Future Film Festival, Beijing International Film Festival, MECAL Barcelona International Film Festival, and FIFIB. His feature debut, *Summer Scars*, world premiered last year at Cannes Critics' Week.

2022 Nos cérémonies Summer Scars

**Réalisateur | Director**  
Simon Rieth

**Production**  
Inès Daïen Dasi

**Scénario | Script**  
Simon Rieth & Lea Riche

**Image | Cinematography**  
Marine Atlan

**Montage | Editing**  
Guillaume Lillo

**Interprétation | Cast**  
Raymond Baur, Simon Baur,  
Maira Villena, Gregory Lu,  
Benjamin Lu

**France**  
2022 | 1h44  
En français sous-titré en anglais  
In French with English subtitles

**Distribution**  
The Jokers Films  
+33 1 45 26 63 45  
info@thejokersfilms.com  
www.thejokersfilms.com